

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-01-09

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:02

## § 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilsson, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Emil Bertilsson och Arta Ekman väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

## § 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-12-19).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har förberett och planerat inför överlämningsresan, svarat på mail och träffat inspectorn, Torbjörn Odlöw.

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har förberett och planerat inför överlämningsresan. Han har även svarat på mail och skrivit på sitt testamente.

### **Kassör**

Kassör har förberett och planerat inför överlämningsresan. Han och ordförande ska ha möte med kåren för att få klartecken gällande ekonomin.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen och skrivit klart sitt testamente.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har sammanställt JF-testar och korrigerat texter som hon har fått från sina skribenter. De sista texterna ska bli klara under veckan och därefter ska tidningen redigeras.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har preliminärbokad volleybollplaner den 27 januari för att anordna en turnering. Han har även bokat lagfest för alla som har varit med i Sveriges Rikes Lag under året den 22 januari. Han håller även på att skicka ut information om att det just nu förekommer rörläckage i badmintonhallen, Fjäderborgen. De håller på för fullt att försöka åtgärda det.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har planerat in en skyddsround. Denna rond ska även de nya utbildningsansvariga vara med på. De har också skrivit på sitt testamente och haft en fortsatt diskussion kring problemet med KEXEN och att man eventuellt ska vidta åtgärder.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har preliminärbokad diplomeringsplats och skrivit på sitt testamente. De ska även, tillsammans med kassör, lösa en del internfaktureringar.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har haft mailkontakt med samarbetspartners. De hade även möte med Roschier innan jul och skrev ett nytt avtal med dem.

## **§ 9 Info: Ta bort back to school som budgetpost**

Evenemangsansvariga berättar att när de gick igenom sitt testamente hittade de ett avsnitt som hette "Back to School" och att det skulle finnas en budgetpost kopplad till den. Det är

dock ingen som anordnat detta eller använt posten under flera år. De undrar därför, främst till kassör, om denna post finns kvar i budgeten och hur den resterande styrelsen ställer sig till att ta bort denna punkt i testamentet.

Kassör informerar att posten inte finns kvar i budgeten då den försvann i förra revideringen som har godkänts av styrelsen. Styrelsen tycker därför att det som en bra idé att även ta bort det från testamentet.

### **§ 10 Information: Budapest**

Ordförande, vice ordförande och kassör informerar resterande styrelse att det är samling 6.30 på söndag på Nils Ericsson Terminalen för att ta buss ner till Kastrup.

I Budapest är tanken att det ska vara liknande upplägg som förra året. Det kommer bland annat innehålla individuella överlämningar och styrelsemöte. Eftersom vissa ska sitta kvar i styrelsen behöver de ha dubbla överlämningar och de har därför planerat in tid för att de ska kunna ha båda överlämningarna nere i Budapest. Den sittande styrelsen ska även ha ett styrelsemöte tillsammans med styrelsen som tillsätts i februari. Alla poster ska då få berätta i huvuddrag vad posten innebär och vad man gör. Sedan ska även den nya styrelsen ha sitt första egna styrelsemöte och den sittande styrelsen ska samtidigt utvärdera året.

### **§ 11 Info: Besök från Law School of Cork**

Ordförande informerar att han fått mail om att Handelshögskolan får besök av irländska studenter den 14-19 januari. Studenterna var intresserade av att vara med under en domstolsförhandling. Dessvärre är det under dessa datum som styrelsen är iväg på överlämningsresa. Styrelsen får därför gärna kolla runt om det är någon som vill följa med på ett domstolsbesök med dem.

### **§ 12 Diskussion: Utskottssittning?**

Ordförande berättar att förra året anordnades en utskottssittning på Hyllan för de som suttit i ett utskott under året. Det finns ett intresse av att ha en sådan sittning även detta år. Evenemangsansvariga, tillsammans med idrottsansvarig, ska kolla vidare på det.

### **§ 13 Övrigt**

Inget övrigt tas upp.

### **§ 14 Nästa möte**

2023-01-29 kl. 08:00-09:00.

### **§ 15 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 08:38



[Emil Bertilson \(23 jan. 2024 20:53 GMT+1\)](#)

Emil Bertilson



[Arta Ekman \(23 jan. 2024 17:06 GMT+1\)](#)

Arta Ekman